
Skolebestyrelsesmøde

d. 07.9.22 kl. 19.00-21.00

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Mie, Olga, Hanne, Kim, Maj-britt, Vicky,

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen, Pia Diabelez

Fraværende:

Anna, Barbara

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

Referat godkendt

2. Orientering fra:
a. Formanden
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden
i. Google drev - kan alle komme ind?

Der skal oprettes en gmail, for at kunne komme på
drev.

b. Emner fra ledelsen
i. personalesituation - samtaler til teknisk

servicemedarbejder - der indkaldes til 2.
samtalerunde.

ii. To opsigelser blandt personalet, den ene dækkes
internt, den anden slås op.

iii. Fællesskabsdag for hele skolen til Givskud
Løvepark. Tilbagemelding er generelt at det har
været en god dag - for enkelte elever har det været



en lang dag.
Vi har købt årskort.
Den generelle holdning fra skolebestyrelsen er, at
der hellere end gerne må spørges i klasserne om
hjælp til kørsel, bage boller til morgenmad eller
andet. Presset skal ikke ligge på forældrene, men
det er dejligt, når vi får hjælp og kan bruge pengene
på andre ting. Forældre skal ikke have dårlig
samvittighed, hvis man ikke kan byde ind.
En idé kan være, at det ligger i første uge af
skoleåret.

c. Emner fra Elevrådet.
Elevrådstur med 20 elever fra 4-9 den 23.9.22
Elevrådet vil gerne arrangere fælles aktiviteter og har et stort
ønske om at få lov at gå i brugsen.
Mobilregler.

d. Andre med orientering.
Intet

3. Opsamling fra
Skolebestyrelseskur
sus

Man kom godt rundt om hvad ens rolle er som medlem af
skolebestyrelsen.
Man fik oplysninger om, hvad der kan stilles spørgsmål til og hvad
man har indflydelse på.
Forventningsafstemning bestyrelsen imellem.
Hvad skal der prioriteres i indeværende skoleår - årshjul.
Koordinere årshjul/aktiviteter med børnehave/Uldum.
Principper - gennemarbejdes løbende.

Vigtig pointe: Erkende at man ikke kan nå alt, men prioritere det
vigtige.

JP og Kim udarbejder udkast til årshjul

4. Opfølgning på
forældremøderne og
hvordan går vi videre
med vores fælles
skriv (værdiregelsæt)

Generel positiv tilbagemelding til skolebestyrelsen på at de er
kommet ud i klasserne.
Udsagn fra de enkelte årgange bliver skrevet sammen - det ligger på
drev. Der har været gode drøftelser i klasserne - enkelte klasser har
haft tid til at drøfte fælles på klassen.
Drøftelse af muligheder for arbejdet fremadrettet med personale og
videre i SKB.
Processen skal resultere ud i et fælles regelsæt, som skal vise
hvordan man er elev, forældre og medarbejder på Lindved Skole.
Alle udsagn fra forældremøderne skrives ind dokumentet, der er
arbejdet med af SKB og personalet.

5. Planlægning af
temamøde med
personalet

Mødet er onsdag den 28.9 kl 17.00-19.00
Hvem deltager: Kim, Maj-britt, Mie, Anna.
Dagsorden udarbejdes af de deltagende SKB medlemmer ud fra de
drøftelser, der har været til aftenens møde.



6. Kommunal økonomi
og besparelser på
skoleområdet

Eleverne deltager ikke ved dette punkt
Der skal spares omkring 44 mill. i læring. Forvaltningen har taget på
sig at udarbejde et forslag til sparekatalog.
Der ligger forskellige forslag i kataloget, der kan ramme Lindved
Skole bl.a.

● at fødeskoler kommer ind under distriktsskolen.
● A: 5.-6. kl. flyttes fra fødeskole til distriktsskolen
● B: samlæse i de mindre klasser på de små skoler
● Tilbagerulning af tiltag i skolerne, hvilket giver flere

undervisningstimer til personalet
● Skrue ned på tildeling af tosprogs timer
● nedskæring af ppr, uud mv
● nedskæring af pedel- og sekretærtimer

En elev på Lindved Skole koster lidt over 40.000,- kr.

Forslag til besparelsesområder fra SKB:
Selv vælge internet- og telefoni udbyder - hvad kan der spares på
dette.
Drøftelse af indhold i høringssvar.
Udkast til høringssvar udarbejdes af: Kim, Hanne, Olga evt. Barbara
og Anna. Kim indkalder til et møde. Udkast sendes til godkendelse til
de øvrige i bestyrelsen.

7. Næste møde -
punkter

Brug af mobiltelefon i pauser - hvad ligger der til grund for valg
af at bruge mobil i pauser kontra det sociale/aktive fællesskab.

Udkast til årshjul

Elevernes spisepause

Lørdagsmøde: opsamling på møde med personale, evt.
årshjul/princip
Hvem kommer: Kim, Mie, Maj-britt, Anna?, Barbara?

5. Evt. Kontaktpersoner i klassen: hvad er rollen.
Vicky og Anna kontakter Bente med dato, der skal meldes ud til
kontaktforældre.


